
 
 

  

 

Zápis č. SPF/2021/R/Z2 

 

Zo zasadnutia Rady SPF konanej dňa 22.02.2021 v Bratislave 

formou ZOOM stretnutia. 

 

  

Prítomní členovia:  p. Blažo,  p. Peciar, p. Szauder, p. Šulek,  

 p. Klobučník, p. Šmihuľa, p. Bielik, p. Labudová 

 

Ospravedlnení  členovia:  - 

 

Prizvaní: p. Meliš - kontrolór SPF, p. Blažová -zapisovateľ 

 

 

Navrhovaný program:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu Rady SPF 

3. Schválenie návrhu rozpočtu na rok 2021 

4. Volebná Konferencia SPF 

 

Bod č. 1: Otvorenie  

 

Pán Šulek ako predsedajúci Rady SPF na úvod o 12:05 hod. privítal všetkých prítomných a               

skonštatoval, že z počtu 8 členov Rady SPF sú prítomní 8 členovia, a teda Rada SPF je                 

uznášaniaschopná.  

 

Bod č. 2: Schválenie programu Rady SPF  

 

Návrh programu a pozvánka na Radu SPF bola členom zaslaná elektronicky dňa 12.02.2021             

a materiály k rokovaniu Rady SPF boli členom priebežne zasielané elektronicky formou            

zdieľaného priečinku. Na Radu SPF bola prizvaná aj p. Blažová ako zapisovateľ, a ktorá              

súčasne ako ekonomicko-právny pracovník potrebuje mať prvotné informácie k čerpaniu          

rozpočtu v časti rozdelenia financií pre kluby pre rok 2021 a stanovenia termínu volebnej              

konferencie.  

 

  

Hlasovanie: 

Za: 8, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Nehlasoval:0 

 

SPF/2021/R/Z2/U1 

Rada SPF schvaľuje  program rokovania Rady SPF v znení:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu Rady SPF 

3. Schválenie návrhu rozpočtu SPF na rok 2021 

4. Volebná Konferencia SPF 



 
 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

 

Bod č. 3 : Schválenie návrhu rozpočtu SPF na rok 2021 

 

Úvodom tohto bodu programu p. Šulek uviedol, že účelom schválenia rozpočtu Radou SPF je              

podporiť činnosť klubov v pandemickej situácii rovnako, ako tomu bolo v prvej vlne             

pandémie, kedy Rada SPF schválila jednotlivé kapitoly rozpočtu na pomoc klubom a            

trénerom pre udržanie športu. Súčasná situácia je opäť neistá nedokážeme plánovať celý            

rozpočet v jednotlivých položkách. Najväčšie výdaje sa týkajú zabezpečenia tréningovej          

činnosti v bublinách a výjazdy reprezentantov. Kluby očakávajú dotácie zo strany SPF, z             

ktorých prispievajú spoluúčasťou na zabezpečenie tréningovej činnosti. 

 

Následne členovia Rady SPF diskutovali o návrhu rozpočtu SPF na rok 2021 a posudzovali              

otázku, ku ktorému dňu budú posudzované dáta, na základe ktorých sa budú rozdeľovať             

finančné prostriedky na rok 2021. Každá kapitola si vyžaduje osobitný prístup a je potrebné              

zohľadniť rôzne okolnosti, čo sa čiastočne priebežne riešilo napr. pri zozname ÚTM alebo             

reprezentačných družstiev. V prípade kapitoly 11 Šport mládeže s príslušnosťou, kde           

rozhodujúcim údajom pre delenie financií je aktívny športovec, bolo nevyhnutné zohľadniť           

skutočnosť, že v roku 2020 neboli žiadne súťaže, kde by členovia SPF mohli získať aktívnych               

športovcov. A preto aj v nadväznosti na tú skutočnosť, že samotná SPF pre účely príspevku               

PUŠ na rok 2021 k dátumu 30.09.2020 nahlásila a použila z rozhodnutia štátu údaje k               

30.09.2019, Rada SPF rozhodla, že v kapitole 11 bude vychádzať z týchto údajov. Finančné              

prostriedky budú pridelené aj novým klubom, ktoré sa stali členmi SPF až 04.11.2020, avšak,              

aby neboli ostatné doterajšie kluby vo financiách ukrátené, týmto novým klubom budú            

financie na aktívneho športovca poskytnuté z  vlastných zdrojov SPF.  

 

V ďalšej diskusii sa členovia Rady SPF zaoberali ďalšími položkami rozpočtu SPF, zhodli sa,              

že na samotné schvaľovanie rozpočtu SPF na rok 2021, bude potrebné vyhodnotiť použitie             

financií za rok 2020, ktoré ešte nie je ukončené a prelína sa použitie príspevku PUŠ za rok                 

2020 a 2021. Súčasne riešili vyhodnotenie použitia financií športovcov jednotlivých Top           

Teamov, športovcov financovaných z viacerých zdrojov, v aktuálne prebiehajúcej príprave v           

bubline podporovanie iba určitej skupiny športovcov a zhodli sa, že bude potrebné, aby aj              

samotní športovci, ktorí majú pridelené finančné prostriedky osobitne, tieto využívali          

primárne na úhradu tréningového procesu v bublinách v roku 2021. Pri diskusii členov Rady              

SPF ohľadom tréningového procesu v bublinách p. Blažo upozornil, že úhradou nákladov            

niektorým klubom, ktoré sa zúčastnili bubliny, sa týmto klubom už prispelo zo spoločného             

rozpočtu SPF, a preto je potrebné toto zohľadniť a zaoberať sa aj otázkou možnej              

kompenzácie pre kluby, ktoré neboli v bubline, či už z finančných alebo akýchkoľvek iných              

dôvodov, a to predovšetkým z pohľadu rovnakého a spravodlivého prístupu ku všetkým            

klubom. p. Bielik uviedol, že pre prípravu v bubline v Šamoríne boli oslovené všetky kluby,               

všetky kluby mali rovnakú možnosť a mohli prísť. p. Šulek dodal, že aj jeho oslovili niektoré                

kluby, či im SPF prispeje na prípravu. V rozsiahlej diskusii členovia Rady SPF sa záverom               

zhodli, že po analýze a vyhodnotení financií za rok 2020 sa vytvorí akási rezerva pre kluby,                

 



 
 

ktoré sa nezúčastnili prebiehajúcich bublín, aby sa im pomohlo, a mohli tieto financie využiť              

v inom časovom rozmedzí. 

 

V ďalšom p. Szauder, ktorá návrh rozpočtu SPF prezentovala, uviedla, že je potrebné najprv              

si stanoviť percentuálne vyjadrenie pre jednotlivé kapitoly, ako reprezentácia, rozvoj športu -            

súťaže, sekretariát, talentovaná mládež atď. Doplnila, že napr. analyzovaním čerpania          

kapitoly sekretariát za rok 2020, kde je veľká časť financií nevyčerpaná, navrhovala by znížiť              

percento určené pre sekretariát a zvyšné percentá doplniť do iných kapitol. Upozornila, že až              

po ujasnení výšky týchto percent jednotlivých kapitol, je možné plánovať a následne            

pripraviť celý návrh rozpočtu v jednotlivých kapitolách a položkách. V tejto súvislosti            

poukázala aj na avizovanú možnosť potreby financovania nového plaveckého odvetvia -           

skoky do vody a jeho zahrnutia do rozpočtu. p. Šulek uviedol, že zatiaľ nie je potrebné sa tým                  

zaoberať, daná športovkyňa je ochotná hradiť si všetko zatiaľ sama, a až v prípade, ak sa                

kvalifikuje na OH, upraví sa vzhľadom na to aj rozpočet.  

 

V súvislosti s nedočerpanými finančnými prostriedkami z PUŠ 2020 p. Szauder ešte dodala,             

že bude potrebné vrátiť sa aj k rozpočtu za rok 2020 a k schváleniu jeho zmeny s presunom                  

jednotlivých položiek tak, aby mohli byť efektívne vyčerpané a nemuseli sa vrátiť štátu.  

 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 8, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Nehlasoval:0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

 

 

 

SPF/2021/R/Z2/U2 

Rada SPF schvaľuje percentuálne vyjadrenie výšky finančných       

prostriedkov v jednotlivých kapitolách návrhu rozpočtu SPF pre rok 2021          

nasledovne:  

- kapitola 11 Šport mládeže s príslušnosťou - 15%,  

- kapitola 12 Rozvoj talentovaných športovcov - 20%,  

- kapitola 13 Výdavky na správu a prevádzku - 12%,  

- kapitola 14 Kapitálové transfery - 0%,  

- kapitola 15 Športová reprezentácia  - 35%,  

- kapitola 16 Rozvoj športu - 18% . 

SPF/2021/R/Z2/U3 

Rada SPF schvaľuje návrh rozpočtu SPF pre rok 2021 v položke 11 Šport             

mládeže s príslušnosťou vo výške 15% z aktuálnej výšky sumy príspevku zo            

zmluvy PUŠ na rok 2021 podľa nápočtu z roku 2019 ( k 30.09.2019) s              

výnimkou 4 nových klubov, ktoré budú dofinancované z vlastných zdrojov          

sekretariátu SPF. Príloha č. 1  



 
 

Hlasovanie: 

Za: 8, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Nehlasoval:0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

Úloha č. 16/2021 

Rada SPF ukladá oboznámiť kluby - riadnych členov so schváleným návrhom rozpočtu SPF             

na rok 2021 v časti položky 11 ŠMsP s možnosťou predkladania vyúčtovania.  

 

Termín: Bez zbytočného odkladu 

Z:   p. Blažová 

 

- prestávka 14.10-14.20 hod 

 

V súvislosti s čerpaním a vyúčtovaním finančných prostiedkov, p. Blažo ešte navrhol doplniť             

príslušné vyúčtovávacie smernice SPF prijaté v roku 2020 o možnosť zabezpečiť a financovať             

športovú činnosť priamo SPF, obdobne ako to je aj v prípade nákupu cez SPM. Uvedené               

znamená, že pokiaľ klub alebo športovec prostredníctvom klubu, bude chcieť financovať           

náklady svojej športovej činnosti ( napr. sústredenie, materiálne zabezpečenie a pod.),           

požiada SPF o priame financovanie t.j. SPF vystaví objednávku na daný výdavok a uhradí ho,               

a túto úhradu odpočíta potom od sumy pridelenej klubu alebo športovcovi v rozpočte.             

Bonusom tohto riešenia bude aj tá skutočnosť, že klub nebude musieť vopred sám danú akciu               

financovať z vlastných prostriedkov, a následne žiadať o refundáciu a návratnosť finančných            

prostriedkov. Členovia Rady SPF sa s týmto návrhom stotožnili, uvítali ho a p. Blaža poverili               

pripraviť tieto zmeny a predložiť ich na schválenie formou per rollam.  

 

Úloha č. 17/2021 

Rada SPF ukladá pripraviť zmeny troch Smerníc SPF o podmienkach poskytovania, čerpania            

a vyúčtovania finančných prostriedkov ( ŠMsP, ÚTM a Top Talent, REPRE a Top Senior ) a                

predložiť ich na schválenie formou per rollam. 

 

Termín: Bez zbytočného odkladu 

Z:   p. Blažo 

 

 

Bod č. 4 : Volebná Konferencia SPF 

 

Úvodom tohto bodu rokovania p. Šulek uviedol, že účelom rozhodnutia Rady SPF je stanoviť              

pevný termín konania volebnej Konferencie dištančnou formou a navrhnúť spravodlivé          

kritéria pre nápočet hlasov účastníkov Konferencie, nakoľko platné Stanovy nezohľadňujú          

stav spôsobený pandemickou situáciou, kedy boli zrušené súťaže a nastal 50% pokles            

členskej základne SPF k 30 dňovej lehote pred uskutočnením volieb. Ideálne riešenie je             

zobrať ako základ pre nápočet hlasov rok 2019 a členskú základňu z 31.12.2020, kedy sme               

mali registrovaných športovcov v dostatočnom počte a konanie volieb malo byť v septembri             

po neuskutočnených OH2020. 

 

p. Šulek nadväzne požiadal p. Blaža o vyjadrenie k navrhovanému. Súčasne sa dopytoval, na              

 



 
 

tvorbu kľúča, v aktuálnom znení stanov, čo koho viedlo k stanoveniu takéhoto kľúča.  

p. Blažo podrobnejšie vysvetlil, že pri tvorbe kľúča sa muselo rešpektovať znenie zákona,             

ktorý stále upravuje to, ako má vyzerať kľúč delegátov, a tento si následne schválila členská               

základňa. Následne sa vyjadril k nápočtu delegátov, kde rozlišoval medzi početnosťou členov            

v klube (písm. a,b) a kategóriou súvisiacou s úrovňou súťaží (písm.c,d,e). V prípade             

početnosti členov nevidí priestor na nedodržanie textu stanov, nakoľko tento odzrkadľuje           

objektívny stav k danému dňu, a ten v podstate postihol všetky športy rovnako a navrhoval               

by teda udržať text stanov, ktorý hovorí o 30 dňoch pred termínom konania konferencie.              

Dodáva však, že v časti kvalifikačných hlasov už vzniká problém, lebo ich nie je možné               

naplniť, nakoľko neboli žiadne súťaže z dôvodu pandémie, a je potrebné riešiť, či dátum              

nápočtu sa posunie do obdobia, kde podmienky boli dané pre všetkých rovnako, a v takom               

prípade by navrhoval termín ukončenia roku 2019. Považuje to za legitímne a priechodné aj z               

pohľadu členskej základne, že by v tejto časti nenamietala dodržanie platného znenia stanov. 

p.Šmihuľa polemizoval, či vôbec sú kluby, ktoré majú viac ako 100 členov, doplnil a navrhol               

stanoviť termín konania konferencie minimálne s dvojtýždňovým predstihom tak, aby kluby,           

ktoré chcú ešte zaplatiť členské za individuálnych členov mali túto možnosť, a tie ktoré tak               

neučinia, budú mať členskú základňu danú k uvedenému termínu nápočtu, teda 30.deň pred             

termínom konania Konferencie. Následne členovia Rady SPF hľadali a navrhovali termín           

konania Konferencie so zohľadnením už uvedeného, a ako najbližší vhodný termín navrhli            

sobotu 10.04.2021.  

 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 8, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Nehlasoval: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 Proti: 0, Zdržal sa: 0, Nehlasoval: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

Úloha č. 18/2021 

 

SPF/2021/R/Z2/U4 

Rada SPF schvaľuje, že nápočet delegátov podľa čl. 32 ods. 2 písm. a) a b) sa                

vykoná k rozhodnému dňu 30. (tridsiaty) deň pred termínom konania          

Konferencie SPF ako je stanovené v Stanovách SPF. 

Nápočet delegátov podľa čl. 32 ods. 2 písm. c), d) a e) sa vykoná k               

rozhodnému dňu 31.12.2019. 

SPF/2021/R/Z2/U5 

Rada SPF schvaľuje konanie volebnej Konferencie SPF v termíne dňa          

10.04.2021 so začiatkom o 9.00 hod.  



 
 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť volebnú Konferenciu SPF, ktorá sa            

uskutoční dištančnou formou. 

 

Termín: Bez zbytočného odkladu 

Z:   sekretariát SPF 

 

p. Šulek informoval členov Rady SPF, že technicky bude zabezpečovať priebeh volieb na             

volebnej Konferencii, ktorá sa bude konať dištančnou formou spoločnosť JEF Audio s.r.o.,            

ktorá bola vysúťažená vo verejnom obstarávaní.  

 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 Proti: 0, Zdržal sa: 0, Nehlasoval: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

 

Záverom rokovania členovia Rady SPF navrhli pozvánku vrátane návrhu programu volebnej           

Konferencie SPF. 

 

 

 

SPF/2021/R/Z2/U6 

Rada SPF schvaľuje konanie volebnej Konferencie SPF dištančnou formou         

zabezpečovanou vysúťaženou spoločnosťou JEF Audio s.r.o.  

SPF/2021/R/Z2/U7 

  

Rada SPF schvaľuje pozvánku vrátane návrhu programu rokovania        

volebnej konferencie SPF  nasledovne: 

1. Otvorenie rokovania volebnej Konferencie Slovenskej plaveckej      

federácie (v ďalšom texte „Konferencia“ a „SPF“ )  

2. Schválenie pracovných komisií Konferencie (mandátová, návrhová,      

zapisovatelia, overovatelia)  

3. Správa mandátovej komisie  

4. Schválenie programu Konferencie 

5. Doplňujúce voľby do Volebnej komisie SPF  

6. Správa o činnosti SPF (správa prezidenta SPF a správa Rady SPF za            

obdobie od predchádzajúcej Konferencie)  

7. Výročná správa Kontrolóra SPF za predchádzajúce obdobie  

8. Správy o činnosti jednotlivých orgánov SPF za predchádzajúce obdobie         

(DK SPF, OK SPF, RR SPF)  

9. Odvolanie Športový klub polície Modrí Draci Košice  

10. Odvolanie ŠPORTOVÝ KLUB POLÍCIE KOŠICE - PLÁVANIE , o. z. 

11. Zmena a doplnenie Stanov SPF 



 
 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 Proti: 0, Zdržal sa: 1 ( p.Blažo), Nehlasoval: 0 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:  

p.Blažo uviedol, že sa zdržuje hlasovania z dôvodu, že nesúhlasí so zaradením bodu             

programu “zmena a doplnenie stanov SPF”, jeho postoj ostáva konzistentný. Už opakovane            

poukazoval na záväzok, ktorý vyplynul z Konferencie 2019, kedy členská základňa prejavila            

záujem zásadným spôsobom zmeniť stanovy v usporiadaní vzájomných vzťahov jednotlivých          

športov. Namieta, že zmena stanov mala byť pripravená participatívnym procesom, formou           

pracovnej skupiny zo strany členskej základne, ktorá nebola ešte ani vytvorená.  

 

Úloha č. 19/2021 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF zverejniť pozvánku na volebnú Konferenciu SPF 2021 na             

webovom sídle SPF. 

 

Termín: Bez zbytočného odkladu 

Z:  p. Blažová 

 

Rokovanie ukončené o 15.52 hod. 

 

Prílohy:  

Príloha č. 1: - návrh rozpočtu na rok 2021 kapitola 11 

 

 

V Bratislave, dňa 22.02.2021 

 

Ivan Šulek v.r. - predsedajúci Rady SPF  

 

Zuzana Blažová v.r. – zapisovateľ 

 

Rastislav Bielik v.r. - overovateľ 

 

12. Voľby do orgánov SPF: 

a. prezidenta SPF  

b. členov Rady SPF 

c. predsedu, podpredsedu orgánov pre zabezpečenie     

spravodlivosti 

i. Disciplinárna komisia SPF 

ii. Rozhodovacia rada SPF 

iii. Odvolacia komisia SPF 

d. kontrolóra SPF 

13. Rôzne  

14. Diskusia  

15. Záver, ukončenie rokovania 

  


